
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 
Vedrørende L 49 - Forslag til Lov om ændring af skatteindberetningsloven, skattekontrol-

loven, kildeskatteloven, ligningsloven og pensionsbeskatningsloven. (Gennemførelse af 

direktiv om obligatorisk automatisk udveksling af oplysninger på beskatningsområdet i 

forbindelse med indberetningspligtige grænseoverskridende ordninger). 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 1 af 22. november 2019. Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Per Hvas 
  

4. december 2019 
J.nr. 2019 - 869 

  

Skatteudvalget 2019-20
L 49 endeligt svar på spørgsmål 1 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvor mange indberetninger forventer ministeren, at skattestyrelsen årligt vil modtage, 

hvis lovforslaget vedtages i sin nuværende form? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra Skattestyrelsen: 

 

”Det forventes, at der årligt vil komme få tusinde indberetninger. 
 

Forventningen er baseret på de interne vurderinger, der følger af det indledende arbejde 

med direktivet. 

 

DAC6 er et helt nyt regelsæt, og der er ingen erfaring med tilsvarende omfattende regel-

sæt i andre lande. Grundlaget for skønnet over antal indberetninger er derfor behæftet 

med usikkerhed.” 
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